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Jane Bodilsen bød de 29 deltagere velkommen, hvorefter vi sang ”I tidens strøm”, som 
oprindelig er skrevet til et tidligere foreningsjubilæum. En sang, der trods mange år på bagen 
stadig er lige aktuel. 
Desværre måtte foreningens formand Jesper Jeppesen, på grund af sygdom, melde afbud til sin 
medvirken denne gang.  
Herefter gik vi over til generalforsamlingens dagsorden. 
   
Ad. 1 Valg af dirigent: 
 Kamma Andersen blev foreslået og enstemmigt valgt. 

Generalforsamlingens varsling er sket rettidigt, og dermed kendt lovlig. 
 
Ad. 2 Bestyrelsens beretning: 

I anledning af foreningens 150 års jubilæum gav Jane en fin gennemgang af 
foreningens historie med markering af højdepunkterne, og hvordan love, 
personligheder og muligheder gennem tiden har formet vores folkeskole. 
Der blev også givet udtryk for betydningen af bevarelsen af en læreruddannelse i 
Skive, og hvad det indebærer for dækningen af uddannede lærere på egnen. Vi 
håber uddannelsen fortsat må være i byen. 
Opmærksomhed på dækningsperiode for ”Gruppeliv”.  
Perioden er forlænget til 72 år.  
  
Vi fulgte en oversigt over det forløbne års arrangementer. Jane gjorde især 
opmærksom på det faldende deltagerantal på vore udflugter. Skal vi evt. ændre på 
turenes længde, pris eller tema?  
Vi kunne forstå, at køretid/afstand og tilgængelighed er vigtige faktorer, hvis 
mobiliteten udfordres. Vi tager ideerne med i vores videre planlægninger. 
Det nye program blev præsenteret. Vi mangler stadig lidt af planlægningen,  men 
udflugtsmål, emner og datoer er på plads. Det er ikke alle aftalesteder, der er i 
stand til at lave faste aftaler så langt frem på året. 
Meddelelser herom kommer i den nye aktivitetskalender og på remindere forud for 
vore aktiviteter. 

 Beretning og programmer blev understøttet af viste oversigter.  
 
Jane sluttede beretningen med en tak til bestyrelsen og kredskontoret for godt 
samarbejde. 

 Beretningen blev taget til efterretning og kan ses som bilag på hjemmesiden. 
  
Ad. 3 Fremlæggelse af regnskab: 
 Eigil gennemgik regnskabet. 
 Vort indestående er:   28080,74 kr. 

Medlemstilgangen har udfordringer og er faldende i disse år. Vi kan gisne om 
årsagen, men den glidende afgang, de skiftende tillidsrepræsentanter, kendskab til 



vort foreningsarbejde og generelle holdningsændringer til fagforeninger kan være 
nogle af årsagerne. Afgående lærere får ellers god oplysning fra kontoret. 

 Regnskabet blev godkendt og lægges som bilag på hjemmesiden. 
 
Ad. 4 Indkomne forslag:  
 Ingen  
 
Ad. 5 Fastlæggelse af kontingent: 

Priserne er generelt stigende på aftaler med foredragsholdere og servering på vore 
ture, så derfor vil vi se øgede udgifter for vore udflugter. Vi får fortsat 25.000 kr. i 
tilskud fra foreningen. Det er en stor hjælp, men dækker fortrinsvis udgifter til 
bustransporter. Vi prøver at genforhandle beløbet. 
Vi foreslår fortsat et kontingent på 100 kr. årligt. De aktuelle prisforøgelser på 
arrangementer må dermed pålægges deltagerne.  
 

Ad. 6 Valg til bestyrelsen: 
 Finn Mosegaard og Else Dalsgaard var på valg. 
 Begge modtog genvalg. 
 Dette valg vil gælde til november 2026. 
  
Ad. 7 Valg af bestyrelsessuppleant: 

Ingelise Eskildsen er bestyrelsessuppleant og modtog genvalg. Valget gælder et år. 
 
Ad. 8 Valg af revisorsuppleant: 

Karsten Gylling er revisorsuppleant og modtog genvalg. Gælder for 1 år.  
  

Ad. 9 Evt.:  
 Problem med levering af ”Folkeskolen” blev nævnt, og alle, der er berørt, blev 
 opfordret til at ringe og påtale fejlen, da det i de fleste tilfælde har givet resultat. 
 Se ”Folkeskolens” hjemmeside. 

Finn viste foreningens hjemmeside og vores ”sti” til lokale nyheder samt 
orienterede om det forestående arbejde med digitalt at arkivere vor historie, 
billeder og arbejde gennem årene. 
Kun det nyeste stof vil fremover være tilgængeligt på hjemmesiden. Til hver en tid 
kan medlemmer dog hente vort arkivmateriale digitalt på kredskontoret. 
Det nye års program vil som tidligere være på hjemmesiden og i papirform på 
kontoret. 
Også en påmindelse om vort medlemskab af ”Faglige Seniorer”. Her kan være 
oplysninger og fordele at hente. 
Kamma Andersen afsluttede generalforsamlingen og modtog en erkendtlighed for 
sin medvirken. 

 Der var generel stor spørgelyst og hyggelig stemning på mødet. 
  
 Efterfølgende var foreningen vært ved smørrebrød, øl, vand og kaffe. 
  
 

Referent Else Dalsgaard  Dirigent Kamma Andersen 
      


